

# PHILATHEK - Verlagsauslieferung für Sammlerkataloge

PHILATHEK Verlagsauslieferung

## Kimmel E. Kurt/Pearson, Patrick Ceylon The Pence issues London

Preis pro Einheit (Stück): €365.00



Kimmel E. Kurt/Pearson, Patrick Ceylon The Pence issues

London 2020, 592 Seiten mit farbigen Abbildungen, blaues Ledereinband mit Schutzumschlag.

By Kurt Kimmel RDP FRPSL & Patrick Pearson VRD RDP Hon-FRPSL

This book provides a comprehensive overview of the stamps of Ceylon, their uses, their printings and varieties. It also covers the post

London 2020, 592 Seiten mit farbigen Abbildungen, blaues Ganzleinen mit Schutzumschlag.

Preface and Introduction

Chapter

- 1 Genesis of the Issue
- 2 Six Pence
- 3 Order for the One Penny and Two Pence
- 4 One Penny
- 5 Two Pence
- 6 Order for the Five Pence, Ten Pence and One Shilling
- 7 Five Pence
- 8 Ten Pence
- 9 One Shilling
- 10 Half Penny
- 11 Order for the Four, Eight, Nine Pence, One Shilling and Nine Pence and Two Shillings
- 12 Four Pence
- 13 Eight Pence
- 14 Nine Pence
- 15 One Shilling & Nine Pence
- 16 Two Shillings
- 17 Three Pence
- 18 The surface printed One Penny
- 19 The envelopes
- 20 The 'Service' issue
- 21 The Fiscal issues
- 22 Post Offices and postal markings
- 23 Postage rates
- 24 Postal routes and packet mails
- 25 Specimens
- 26 Reprinted Proofs
- 27 Fakes and Forgeries

## Appendices

1 Postal Documents

2 Perkins Bacon printing and perforating records

3 Perkins Bacon Delivery Records

4 Ceylon Government memoranda

5 Summary of 'included Perkins Bacon sheets' with De La Rue deliveries

6 Printings on Saunders paper

7 De la Rue Printings 19 or 18 rows to the sheet

8 De La Rue Private Day Books

9 Correspondence Books

10 Perkins Bacon printing ink recipes

11 Ceylon Pence covers

12 Reminders and Finds

13 Bibliography and References

## Tables

Table 2 Six Pence

Table 4 One Penny

Table 5 Two Pence

Table 7 Five Pence

Table 8 Ten Pence

Table 9 One Shilling

Table 10 Half Penny

Table 12 Four Pence

Table 13 Eight Pence

Table 14 Nine Pence

Table 15 One Shilling and Nine Pence

Table 16 Two Shillings

Table 17 Three Pence

Table 18 Surface Printed One Penny

Table 19 Rarities

Index

By Kurt Kimmel RDP FRPSL & Patrick Pearson VRD RDP Hon-FRPSL

This book provides a comprehensive overview of the stamps of Ceylon, their uses, their printings and varieties. It also covers the postal stationery, being the earliest stationery issued by any of the British Colonies, as well as the revenue stamps, reprints and forgeries.

Until the arrival of this important book, Ceylon had been one of the great classic countries of the world without a major book on its stamps and stationery. The early issues of Ceylon have been the subject of numerous articles in *The London Philatelist* and elsewhere by such eminent philatelists as Sir Edward Denny Bacon and Percy de Worms and a number of important collections have been formed and have been sold by the major auction houses worldwide.

This book was originally started in the 1980s when extensive research was undertaken by Patrick Pearson. However, it was not until more recently that the project reached completion with the input of Kurt Kimmel, whose collection today ranks as one of the finest collections ever formed of these great classics.

Based on the meticulous records kept by these two great philatelic students, this book covers in detail the die proofs; the plate proofs; the issued stamps; and the usages of the stamps. Throughout the book reference is made to the distinguishing features of various shades and varieties and to the relative rarity of each. The chapters are arranged by value and detail the evolution of each value from the first Perkins, Bacon imperforate issues; the clean cut, intermediate and rough perforations; the handover of the plates to De La Rue; and the De La Rue printings on the two different watermarked papers until the change of currency on 1st January 1872. Ceylon was one of the first countries of the British Empire to issue its own postal stationery and this has its own chapter. Other chapters are devoted to the unissued stamps overprinted "Service"; the fiscal issues printed by both Perkins, Bacon and De La Rue; fakes and forgeries; and the reprinted proofs and printers' samples.

Whilst this is not primarily a postal history book, the reasons for the issue of the stamps and the analysis of the rating of covers is given and there are chapters on the post office and postal markings; the postage rates; and the postal routes during this period.

The extensive appendices provide the source information for much that is in the book. These appendices cover the postal documents and other Ceylon government records; the printing and delivery records of Perkins, Bacon; and the De La Rue correspondence books and day books. Last, but by no means least, are the listings of major covers of these issues gleaned from the great collections; a bibliography; and extensive references to articles and auction catalogues over the last century.

Beautifully presented and profusely illustrated with some of the finest proofs, issued stamps and covers, this book will long be the definitive book on these important classic issues. It brings together the combined knowledge and collections of two great students of the issue into a book that will appeal both to the student of these issues and to those who enjoy looking at some of the finest classic stamps.

Kimmel E. Kurt Ceylon Die Pence-Ausgabe

Von Kurt Kimmel RDP FRPSL und Patrick Pearson VRD RDP Hon-FRPSL

Dieses Buch bietet einen umfassenden Überblick über die Briefmarken von Ceylon, ihre Verwendung, ihre Drucke und Sorten. Es umfasst auch das Briefpapier, das das früheste von einer der britischen Kolonien

herausgegebene Briefpapier ist, sowie die Steuermarken, Nachdrucke und Fälschungen.

Bis zur Ankunft dieses wichtigen Buches war Ceylon eines der großen klassischen Länder der Welt ohne ein großes Buch über Briefmarken und Schreibwaren. Die frühen Ausgaben von Ceylon waren Gegenstand zahlreicher Artikel in The London Philatelist und anderswo von so bedeutenden Philatelisten wie Sir Edward Denny Bacon und Percy de Worms, und eine Reihe wichtiger Sammlungen wurden gebildet und von den großen Auktionshäusern weltweit verkauft .

Dieses Buch wurde ursprünglich in den 1980er Jahren begonnen, als Patrick Pearson umfangreiche Forschungen durchführte. Das Projekt wurde jedoch erst in jüngerer Zeit mit dem Beitrag von Kurt Kimmel abgeschlossen, dessen Sammlung heute als eine der besten Sammlungen dieser großen Klassiker gilt. Basierend auf den sorgfältigen Aufzeichnungen dieser beiden großen Philateliestudenten behandelt dieses Buch die Probedrucke ausführlich. die Plattenbeweise; die ausgestellten Briefmarken; und die Verwendung der Briefmarken. Im gesamten Buch wird auf die Unterscheidungsmerkmale verschiedener Farben und Sorten sowie auf die relative Seltenheit der einzelnen Farben und Sorten Bezug genommen. Die Kapitel sind nach Wert geordnet und beschreiben die Entwicklung jedes Wertes aus den ersten unperforierten Fragen von Perkins, Bacon; die sauberen, mittleren und rauen Perforationen; die Übergabe der Teller an De La Rue; und die De La Rue-Drucke auf den beiden verschiedenen Papieren mit Wasserzeichen bis zum Wechsel der Währung am 1. Januar 1872. Ceylon war eines der ersten Länder des britischen Empire, das ein eigenes Briefpapier herausgab, und dieses hat ein eigenes Kapitel. Andere Kapitel sind den nicht ausgegebenen Briefmarken gewidmet, die mit "Service" überdruckt sind. die von Perkins, Bacon und De La Rue gedruckten Steuerfragen; Fälschungen und Fälschungen; und die nachgedruckten Proofs und Druckermuster.

Obwohl es sich nicht in erster Linie um ein Postgeschichtsbuch handelt, werden die Gründe für die Ausgabe der Briefmarken und die Analyse der Bewertung der Umschläge angegeben, und es gibt Kapitel über die Post und die Postmarkierungen. die Portokosten; und die Postwege während dieser Zeit.

Die umfangreichen Anhänge enthalten die Quellinformationen für vieles, was im Buch enthalten ist. Diese Anhänge enthalten die Postdokumente und andere Aufzeichnungen der Ceylon-Regierung. die Druck- und Lieferunterlagen von Perkins, Bacon; und die De La Rue Korrespondenzbücher und Tagesbücher. Last, but not least, sind die Auflistungen der wichtigsten Cover dieser Ausgaben aus den großen Sammlungen entnommen; eine Bibliographie; und umfangreiche Verweise auf Artikel und Auktionskataloge im letzten Jahrhundert.

Dieses Buch ist wunderschön präsentiert und reich illustriert mit einigen der besten Probedrucke, herausgegebenen Briefmarken und Umschlägen. Es wird lange Zeit das endgültige Buch zu diesen wichtigen klassischen Themen sein. Es vereint das kombinierte Wissen und die Sammlungen von zwei großen Studenten der Ausgabe in einem Buch, das sowohl die Studenten dieser Ausgaben als auch diejenigen anspricht, die gerne einige der besten klassischen Briefmarken betrachten.

Quelle: Verlagsinfo

[Lieferanteninformation](#)

**Kundenrezensionen:**Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben.

Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben.